
 

  

 

Tarnów, 31 października 2023 r. 

KRM.0003.820.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCII sesji Rady Miejskiej 26 października 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Zbigniew Kajpus złożył następujące 
wnioski:  

1. Zwrócił się z wnioskiem o pochylenie się nad problemem dystrybucji i pozostawiania elektrycznych 
hulajnóg w mieście. Zaproponował by rozważyć zwiększenie ilości punktów w mieście, w których 
pozostawiać należałoby te pojazdy, a firmę odpowiedzialną za nie zobowiązać do lokowania tych 
hulajnóg w tych miejscach jako miejsca startowego. Wszystkie te działania miałyby na celu 
uporządkowanie problemu z wiecznie porzuconymi w różnych miejscach hulajnogami. Radny 
uważa, że dobrym rozwiązaniem byłoby wyznaczenie takich miejsc, odpowiednie oznaczenie ich, 
a następnie egzekwowanie, żeby dystrybucja pojazdów odbywała się w tych miejscach.  

2. Przypomniał, że kilkanaście lat temu podczas remontu ulicy Bema zdjęto 3 lampy oświetleniowe. 
Do dnia dzisiejszego te lampy nie wróciły na miejsce. Zawnioskował o uzupełnienie oświetlenia 
przy tej ulicy. Znajdują się tam szkoła, przedszkole, przychodnia a w okresie jesienno-zimowym jest 
tam zbyt ciemno. Przywrócenie tego oświetlenia zwiększyłoby bezpieczeństwo na tej ulicy. 
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